

κανονικότητα θα κάνουν περιττή τη χρήση και θεμιτούς τους περιορισμούς των ιδιωτικών αυτοκινήτων», Γ. Κουμάντος, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 22-7-1975.

«Έξαρση παρουσιάζει τους τελευταίους μήνες το λαθρεμπόριο ειδών πολυτελείας, του οποίου φαίνεται ότι ευρύνεται η δικτύωση με καταστήματα της Αθήνας, παρά τις συντονισμένες ενέργειες των αρμοδίων οργάνων για την καταστολή του», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 20-8-1976.

«Στήριξη της "δικτύωσης" των επιχειρήσεων, όχι μόνο μεταξύ τους, αλλά και με μονάδες του δημόσιου τομέα με κέντρα ερευνών, με πανεπιστήμια κ.λπ. για την ένταξή τους στο "Ευρωπαϊκό Αρχιπέλαγος Έρευνας και Καινοτομίας"», Γ. Πανάγος, *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 25-1-1992, σελ. 19.

διπλοθεσίτης

«Εδώ και τώρα, λοιπόν, γιατρός του Ι.Κ.Α., διπλοθεσίτης, υπεύθυνος της Κλαδικής του ΠΑΣΟΚ για την Περιφερειακή Οργάνωση, ηγέτης σε όλες τις απεργίες των γιατρών, μόλις ήρθε η "αλλαγή" δεν έχασε καιρό», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 3-6-1982, σελ. 12.

«Δεύτερον, ομολογείται από το υπουργείο ότι υπήρξε διπλοθεσίτης. Και δεν παραιτήθηκε από το ΙΚΑ "προ πολλού", αλλά μόλις στις 21 Φεβρουαρίου», Κ. Τ., *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 6-3-1992, σελ. 9.

διπλοκρατία

«Οι τεχνικές βλάβες και οι διπλοκρατήσεις θέσεων ήταν οι αιτίες της τάλαιπωρίας 932 επιβατών της Ολυμπιακής Αεροπορίας», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 28-8-1984, σελ. 17.

δισκετοκείμενο

«Και για να κάνουμε μια σύγκριση του πώς εργάζονται οι εκδότες εις την αλλοδαπήν και ποιά είναι τα σχέδιά τους ενόψει της ηλεκτρονικής λαίλαπας, ο όμιλος "Hachette" ετοιμάζει πυρετωδώς το "Ντίσκο τεξτ" (δισκετοκείμενο) όπου θα συγκεντρώσει τα κυριότερα κείμενα της γαλλικής λογοτεχνίας από το 1823 ως το 1917», Αν. Λαμπρία - Σ. Παπαδάκη - Ολ. Μπατή, *ΜΕΣΗΜΒΡΙΝΗ*, 1-11-1991, σελ. 13.

δισκόφρενο

«Το κιβώτιο είναι πέντε ταχυτήτων, η εμπρός ανάρτηση έχει αντιστρεπτική δοκό και η πίσω ράβδο Πανάρ, ενώ στους τροχούς, που φορούν λάστιχα 185/ 60/ 14, υπάρχουν αεριζόμενα δισκόφρενα εμπρός και αυτορρυθμιζόμενα ταμπούρα πίσω», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 17-7-1991, σελ. 43.

«Αεριζόμενα δισκόφρενα εμπρός. Υδραυλικό τιμόνι, ρυθμιζόμενο σε ύψος, όπως και το κάθισμα του οδηγού», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 1-12-1991, σελ. 15.

δωροεπιταγή

«Η επιτυχία της κάρτας οφείλεται ... σε πλεονεκτήματα που προσφέρει όπως την επιστροφή χρημάτων, σε μορφή δωροεπιταγής, για αγορά προϊόντων από τις δύο αλυσίδες ανάλογα με τις αγορές που έχουν πραγματοποιηθεί με την κάρτα», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 3-1-1997, σελ. 21.

«Test-drive & δωροεπιταγή 200.000. Οδηγήστε και κερδίστε», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 15-3-1998, σελ. 5.

«Τώρα όλα τα ALTO - SWIFT - BALENO - VITARA σε ευνοϊκές τιμές και... με δωρο-επιταγή αξίας 200.000 δρχ.», *ΚΥΡΙΑΚΑΤΙΚΗ ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 22-3-1998, σελ. 109.

δωροθέτης

«Έκανα, λοιπόν, μια λίστα με ανέφικτες ευχές. Οι άνθρωποι του περιοδικού που μάζευαν προτάσεις για δώρα (θα τους ονομάσω "δωροθέτες") τις διάβασαν... Σχολιάζοντας, αντιπρότειναν μερικά αντικείμενα», *Ε (Το περιοδικό της Κυριακάτικης Ελευθεροτυπίας)*, 21-12-1997, σελ. 26.

εγκεφαλογράφος

«Όπως όλα τα εις "γράφος" μηχανήματα (εγκεφαλογράφος, παλμογράφος, ταχογράφος κ.λπ.), ο κινηματογράφος είναι ένα μηχάνημα που καταγράφει (την κίνηση, εν γένει)», Βασ. Ραφαηλίδης, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 23-6-1982, σελ. 5.

έγκλημα, ηλεκτρονικό έγκλημα

«Η σχετική ανοχή της πολιτείας απέναντι σε αυτό που αργότερα ονομάστηκε "ηλεκτρονικό έγκλημα" είχε τελειώσει», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 28-12-1997, σελ. 20.

εγκυκλοπαίδεια, ηλεκτρονική εγκυκλοπαίδεια

«Η εταιρεία των Ηλία Θεοφύλακτου και Γιώργου Μελισσινού επανέρχεται με μια ηλεκτρονική εγκυκλοπαίδεια (το πρώτο CD) και ένα παχνίδι γνώσεων (το δεύτερο CD), που αφενός μας εισάγουν στην ημεδαπή τέχνη των τελευταίων σαράντα χρόνων και αφετέρου μας ψυχαγωγούν με τρόπο δημιουργικό», Χ. Ξανθάκης, *ΚΥΡΙΑΚΑΤΙΚΗ ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 9-8-1998, σελ. 44/20.

εθνοκάρτα

«Ταυτόχρονα, με την ίδια απόφαση, αυξάνεται και το ανώτατο όριο των παρεχομένων πιστώσεων με τα πιστωτικά δελτία εθνοκάρτα - εμποροκάρτα από 25.000 σε 40.000 δρχ. κατ' άτομο», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 15-2-1977.